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KS § 10 DNR:KU/2008.26 
 
Godkännande av dagordning  
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl efterhör om dagordningen för 
dagens sammanträde godkännes. Dagordningen föreslås kompletteras med 
följande ärenden: 
 
1. Entledigande av kontaktperson i arbetsgrupp för projektet Kulturhuvudstad 2014. 
 
2. Invigning av Storgatan på Högsbydagen. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Dagordningen med kompletterande ärenden godkännes. 
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KS § 11 DNR: KU/2008.59 
 
Redovisning från verksamheterna 
 
Tekniska chefen Peter Siilak redovisar att för första gången på flera år överskrider man 
inte snöröjningsbudgeten. Underhåll av fastigheter uppgår till 40 kr/kvm. Arbete pågår 
med att ta fram ytterligare volymmått. Verksamheten uppfyller de flesta målen men inte 
beläggnings- och fastighetsunderhållet. Det finns 200 tkr för beläggningsunderhåll men 
behövs mellan 800 tkr-1mkr för att upprätthålla vägstandarden. På fastighetssidan är det 
angeläget att åtgärda taket på kommunhuset. 
 
Skolchef Anders Johansson redovisar elevstatistik enligt uppdrag från utbildningsutskottet. 
Han redovisar ett förslag till uppföljningsmall inför budgetuppföljning 2008 som bygger 
på kommunfullmäktiges mål. Vidare redovisade Anders Johansson en jämförelse avseende 
lärartätheten inom grundskola och gymnasieskola. 
 
Socialchef Stellan Lindeberg redovisar övertagandet av hemsjukvården. Chef är rekryterad 
som tillträder i mars. Sjukgymnast saknas. Övergången har gått bra. Sparbetinget inom 
äldreomsorgen avseende 2007 är verkställt. Stellan redovisar ökade kostnader inom 
handikappomsorgen utöver budget. Kommunens kostnader för gruppbostäder ligger högt. 
Frågan om utbyggnad av gruppbostäder i anslutning till nuvarande placering för att 
optimera antalet boende per personal uppkom. 
Serviceboende för yngre funktionshindrade öppnas i början på mars. Redan idag finns ett 
par hyresgäster som får service av hemtjänsten. Det kommer att bli 10 lägenheter. En 
översyn av måltidsverksamheten har påbörjats. 
 
Kommunchef Joakim Malmdal redovisar att arbetet med löneöversynen 2008 ska vara klar 
under april. Han har träffat Hultsfreds kommun om hur de jobbar med lönekartläggning. 
Miljöombud är utsedda i kommunen för att införa miljöledningssystemet. Personer är 
kallade till intervjuer gällande tjänsterna som personalchef samt projektsamordnare. Till 
tjänsten som ekonomichef har endast tre sökande anmält sitt intresse. Diskussioner förs 
med arbetsförmedlingen och försäkringskassan gällande lokalsamverkan i biblioteket. 
Kommunen kommer även att delta i ett projekt om medborgarkontor. Upphandling av 
miljöbilar pågår i Kalmar län. Ett IT-råd har tillkommit. Avtalet med Previa angående 
företagshälsovård har förlängts ett år. En utbildningsinsats ska genomföras inom 
rehabfrågor och personalvård till våren. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Att frågan om utbyggnad av gruppbostäder skall tas med i chefsgruppens utredning 
angående lokaloptimering. 
 
Rapporterna godkännes.  
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KS § 12 
 
Ekonomisk redovisning DNR: KU/2008.13 
 
Kommunchefen redovisade redan nu uppkomna budgetavvikelser för 2008.  
 
Dessa bestod i: 
• Utökade kostnader p.g.a. centrala löneavtal om -3,8 mkr 
• Ytterligare placeringar inom Handikappomsorgen om -1,2 mkr 
• Ej budgeterade kostnader för kollektivtrafiken om -1,0 mkr 
 

Kommunens budgeterade resultat för 2008 är 0,7 mkr, vilket innebär ett negativt resultat 
på årsbasis om 5,3 mkr om ovanstående budgetavvikelser blir verklighet. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Chefsgruppen får i uppdrag att ta fram förslag på åtgärder motsvarande minst 6 mkr för 
att på så sätt uppnå ett positivt resultat för verksamhetsåret 2008.  
 
Arbetet skall ske i samråd med utskotten och redovisas till kommunstyrelsen i april. 
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KS § 13  DNR: KU/2008.37 
 
Uppföljning av budgetmål 
 
Kommunchefen redovisar uppföljning av budgetmålen avseende 
kommunledningsförvaltningen.  

• Kommunen kom på 221 plats 2007 i Svenskt Näringslivs rankning. Målet är att 
komma bland de 200 bästa 2008.  

• Marknadsföring av industrimarken mellan Högsby och Berga pågår.  
• 24-timmarsservice startade i slutet av 2007 och pågår.  
• Kommunen har lägst arbetslöshet i länet.  
• Ett seniorboende planeras på Tombstonetomten vid södra delen av Storgatan i 

Högsby.  
• Planering pågår för att kunna erbjuda attraktiv tomtmark i hela kommunen. 
• Översyn av kommunikationerna pågår bland annat genom att kommunerna längs 

järnvägen Jönköping-Oskarshamn har lämnat in en avsiktsförklaring.  
• Full täckning för bredband finns idag. Mobiltelefoni ska ha full täckning 2010. 
•  Folkhälsa - Arbetet med att minska sjukfrånvaron pågår.  
• Antalet turister och övernattningsställen ska öka. Möjlighet finns att boka 

semesterpaket via hemsidan.  
• Arbete med lokal service ligger för närvarande på sparlåga.  
• En tjänst har återbesatts på personalavdelningen.  
• En anställd ska jobba med inflyttarfrågor på halvtid.  

 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Samtliga utskott ska redovisa uppföljning av sina respektive budgetmål vid varje 
kommunstyrelsesammanträde. 
 
Kommunstyrelsen har tidigare beslutat att detta skall ske enligt en gemensam struktur. 
Rapporterna skall i första hand belysa avvikelser. 
 
Rapporten godkännes. 
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KS § 14  DNR: KU/2006.406 
 
Bevakningsföretag   
 
Kommunchefen redovisar offerter från olika bevakningsföretag. Kommunstyrelsens 
ordförande redovisar hur polisorganisationen i länet kommer att se ut framgent. Polisen 
kommer att få mer resurser för yttre tjänst vilket innebär att fler poliser kommer att 
arbeta i Högsby. 
 
Yrkande 
 
Lars-Magnus yrkar att kommunen avstår från att anlita bevakningsföretag i Högsby 
kommun. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunen avstår från att anlita bevakningsföretag i Högsby kommun. 
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KS § 15 DNR: KU/2007.353 
 
Avtal om fastighetsreglering, Högsby 1:32 och 1:143 
 

KU § 12 08-01-16 
Avtal om fastighetsreglering har upprättats mellan kommunen, ägare till fastigheten 
Högsby 1:32, och Jan Ridder, ägare till fastigheten Högsby 1:143. 
 
Säljaren överlåter till kommunen ett område om ca 260 kvm av Högsby 1:143. Området 
avses föras till Högsby 1:32. Köpeskillingen är fastställd till tvåtusensexhundra (2 600) 
kronor.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Avtal om fastighetsreglering Högsby 1:32 och 1:143 godkännes. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Avtal om fastighetsreglering Högsby 1:32 och 1:143 godkännes. 
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KS § 16 DNR: TTN/2007.144 
 
Hastighetsbegränsning 30 km/h på Storgatan och Kyrkogatan, Högsby samhälle 

Tekniska utskottets förslag 
 
Högsby kommun föreskriver med stöd av 10 kap 1 § andra stycket 14 och 3 § 
trafikförordningen (1998:1276) följande; 
 
Med avvikelse från 3 kap 17 § första stycket trafikförordningen (1998:1276) får fordon 
inte föras med högre hastighet än 30 km/h i Högsby samhälle på följande gator; 
 
Storgatan/613 från utfarten ”Snickaregränd” och 470 m norrut. 
Kyrkogatan/665 från Storgatan till Majestensvägen. 
 
Dessa föreskrifter träder i kraft 2008-03-01. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Högsby kommun föreskriver med stöd av 10 kap 1 § andra stycket 14 och 3 § 
trafikförordningen (1998:1276) följande; 
 
Med avvikelse från 3 kap 17 § första stycket trafikförordningen (1998:1276) får fordon 
inte föras med högre hastighet än 30 km/h i Högsby samhälle på följande gator; 
 
Storgatan/613 från utfarten ”Snickaregränd” och 470 m norrut. 
Kyrkogatan/665 från Storgatan till Majestensvägen. 
 
Dessa föreskrifter träder i kraft 2008-03-01. 
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KS § 17 DNR: KU/2007.110 
 
Infrastruktursatsning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar ett förslag till avsiktsförklaring 
för att gemensamt stödja utvecklingen av järnvägslinjen mellan Oskarshamn och 
Jönköping samt positivt beakta initiativ som kan stärka anslutningar till denna 
trafikering. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Högsby kommun ställer sig bakom avsiktsförklaringen för att stödja utvecklingen av 
järnvägslinjen mellan Oskarshamn och Jönköping. 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 10(42) 
Kommunstyrelsen  
 2008-02-12 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 18 DNR: KU/2006.199 
 
Avslutningsplan för Kolsrums avfallsanläggning 
 
Tekniska förvaltningen har haft en diskussion med Länstyrelsen avseende en ändring i 
reviderad tidplan för sluttäckning av Kolsrums deponi. Bifogad tidplan och 
utbetalningskalkyl är avstämd med Länstyrelsen.  
 
Avsättning av medel motsvarande 11,4 mkr skall göras i balansräkningen med följande 
utbetalningsprognos: 

 
        År Belopp (mkr) Nuvärdesberäknat 

2008 1,5 mkr  1,59 mkr 
2009 1,0 mkr  1,01 mkr 
2010 0,5 mkr  0,49 mkr 
2011 0 
2012 0 
2013 0 
2014 0 
2015 2,5 mkr  1,95 mkr 
2016 2,5 mkr  1,86 mkr 
2017 2,5 mkr  1,77 mkr 
2018 2,5 mkr  1,71 mkr 
Totalt 13,0 mkr  11,38 mkr 

 
Kommunchefen redovisar ovanstående kalkyl. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Godkänna reviderad tidplan för sluttäckning av Kolsrums deponi. 
 
En avsättning motsvarande 11,4 mkr görs i balansräkningen enligt ovanstående 
utbetalningsplan. 
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KS § 19 DNR: SU/2006.47 
 

KS § 313 07-09-25 
Principer för Högsby kommuns framtida äldreboende 
 
Äldreboendegruppen har sammanfattat principer och uppfattningar som bör vara 
styrande i planeringen för Högsby kommuns framtida äldreboende, daterat 2007-05-02. 
Arbetsgruppen bedömer att den huvudsakliga inriktningen i det särskilda boendet blir ett 
vårdboende och att dessa resurser koncentreras till Mogården. Över tiden kommer 
behovet av platser i det särskilda boendet att minska på grund av minskande 
befolkningssiffror vilket i huvudsak  kommer att påverka verksamheterna på Kvillgården 
och Välengården. 
 
Kostnaderna för förändringarna i det särskilda boendet hänför sig i arbetsgruppens 
förslag huvudsakligen till ombyggnationen av Mogården. En mycket grov approximering 
bedömer byggkostnaden till cirka 10 000 kronor per kvadratmeter, vilket skulle ge en 
total kostnad på cirka 10-12 miljoner kronor utifrån den ombyggnadsskiss som upprättats 
som underlag till denna enkla kalkyl. Till kostnaderna skall sedan läggas de förändringar 
som föreslås på Kvillgården med anpassning av lokalerna till delvis ny verksamhet med 
kostnader på 4-5 miljoner kronor. 
Arbetsgruppen anser också att det kommer att behövas, som ett komplement till det 
särskilda boendet, ett seniorboende/serviceboende centralt i Högsby tätort, och det därför 
snarast behövs inledas diskussioner med olika byggintressenter. 
 
Arbetsgruppen hemställer hos kommunstyrelsen om att få gå vidare med en 
detaljplanering av ovanstående förslag under hösten 2007 och att kommunstyrelsen 
avsätter erforderliga medel härför. 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2007-06-19, § 208 att ge socialchefen i uppdrag att skicka 
ut äldreboendegruppens förslag på remiss till partigrupperna och 
pensionärsorganisationerna samt informera personalen om rapporten. Ärendet redovisas 
på socialutskottet samt kommunledningsutskottet i september. Parallellt med detta skall 
frågan om finansiering utredas. 
_____ 
 
Socialchef Stellan Lindeberg, redovisar de remissvar som inkommit från de politiska 
partierna, pensionärsorganisationerna samt samhällsföreningar m.fl. 
 
Andreas Furuskog (s), redovisar socialdemokraternas synpunkter.  
 
Ingemar Bergquist (kd) ställer sig bakom de intentioner som redovisats i utredningen. 
Han framhåller behovet av ett seniorboende i Högsby kommun. 
 
Kjell Front (c), hävdar att en ombyggnation är nödvändig om Välengården skall vara 
kvar som äldreboende.  
 
Nedzad Talovic (s) hävdar att kvalitén i det framtida äldreboendet i Högsby kommun är 
viktig. 
 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 12(42) 
Kommunstyrelsen  
 2008-02-12 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 19 DNR: SU/2006.47 
 
Ewa Engdahl  (c) sammanfattar ledamöternas samt merparten av remissvarens 
synpunkter vad det gäller Välengården. En fördjupad utredning krävs för att ta fram ett 
underlag där även Välengården nyttjas som äldreboende i en framtid. 
 
Socialchef Stellan Lindeberg  meddelar att rekrytering av arkitekt pågår samt  viss 
möjlighet finns att få del av statligt investeringsbidrag för byggande av äldreboende.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ställer sig i huvudsak bakom äldreboendegruppens 
intentioner gällande Mogården och Kvillgården. 
 
Socialchefen och äldreboendegruppen får i uppdrag att genomföra en 
fördjupad utredning med syfte att även Välengården skall nyttjas som 
äldreboende. 
 
Arkitektkompetens skall anlitas för samtliga tre äldreboenden i kommunen. 
 
En referensgrupp skall bildas där representanter för berörd personal kan följa 
arbetet och bidra med sin erfarenhet.  
 
Socialchefen ges i uppdrag att bevaka möjligheten att söka statliga medel för 
äldreboende.  
 
Kommunchefen får i uppdrag att skyndsamt samla arbetsgruppen för 
investeringar kring förslag till finansiering.  
 
Äldreboendegruppen får i uppdrag att redovisa ett samlat förslag gällande 
äldreboende i Högsby kommun samt en ny tidplan för genomförande på 
kommunstyrelsen i oktober.  
_____ 
 
Socialchef Stellan Lindeberg redovisar ett tjänstemannaförslag till ombyggnad 
av Välengården. Diskussioner har skett med socialutskottets ordförande samt 
byggnadsingenjör Jan Torstensson.  
 
Förslag 1 
 
Förslag 1 innebär att en mer genomgripande ombyggnation av Välengården görs för att 
åstadkomma standardmässigt godtagbara lägenhetsstorlekar. En omedelbar konsekvens 
av detta är att antalet lägenheter minskar ifrån idag 30 till 18 efter ombyggnation. 
Den lägenhetsstorlek som åstadkommas i detta förslag medför att 6 lägenheter blir 40 
kvadratmeter och 12 blir på ca 30 kvadratmeter. Idag är lägenhetsstorleken 19 
kvadratmeter. Förändringen åstadkoms genom att antingen 3 av nuvarande lägenheter 
slås ihop till två eller att två slås ihop till en lägenhet. Totalt blir det 6 lägenheter på 
varje avdelning  
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KS § 19 DNR: SU/2006.47 
 
Ombyggnads- och renoveringskostnaderna beräknas till 8000 tkr och ge en årlig 
kapitaltjänstkostnad 650 tkr med en 5 procentig ränta och en avskrivningstid på 33 år. 
Att bygga om Välengården och slå ihop rum till större lägenheter är ett omfattande 
ingrepp i byggnaden, särskilt i tvåvåningsbyggnaden där man tvingas såga i 
betongblock och göra pelare och sätta in bärande balkar för att hålla upp byggnaden. 
Räknar man dessutom in sanitetsfrågorna, elen och värmen tillsammans med fönster 
och ett fasadarbete så blir ombyggnation omfattande.  
 
Förslag 2
 
Förslag 2 innebär en mindre ombyggnad som har till syfte att göra nuvarande tre 
avdelningars små matsalar större. Detta görs genom att ett angränsat boenderum tas i 
anspråk och läggs ihop med nuvarande matsal på respektive avdelning.  
Nuvarande matsalar har idag inte kapacitet av utrymmesskäl att hantera boende som 
sitter i rullstol. Periodvis får man sitta i korridoren och äta. 
I detta förslag kommer det att finnas 27 boendeplatser efter ombyggnaden. 
 
Kostnaden för denna åtgärd beräknas till ca 700 tkr eftersom man också här tvingas 
såga i betongblock och stötta med pelare och betongblock. 

 
I huvudförslaget från äldreboendegruppen finns förslag på neddragning på 25 
till 30 platser. Kommunen har idag fler antal platser inom särskilt boende 
jämfört med liknande kommuner.  
 
Yrkande 
 
Kjell Front yrkar att kommunstyrelsen står fast vid sitt tidigare beslut 2007-
09-25, § 313. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsens beslut från 2007-09-25, § 313 står fast. 
 
Äldreboendegruppen får i uppdrag att redovisa ett sammanhållet förslag 
innehållande kalkyl och tidplan för genomförande av ombyggnation av 
Mogården, Kvillgården och av Välengården till kommunstyrelsen i april.  
Dessutom skall socialchefen bevaka vad som sker på riksnivå angående 
inriktningsbeslut och statliga medel.  
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KS § 20 DNR: KU/2007.167  
 
Uthållig kommun, avsiktsförklaring 
 
Efter länsmötet den 13 februari 2008 kommer ett utkast till avsiktsförklaring 
avseende Uthållig kommun att delges kommunerna. Energimyndigheten ser 
gärna att kommunerna ”officiellt” kan underteckna respektive 
avsiktsförklaring i samband med Energitinget 12-13 mars. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl utses att underteckna 
avsiktsförklaringen. 
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KS § 21 DNR: 20044099 
 

KU § 8 08-01-16 
Politiska organisationen 
 
Kommunforskning, Västsverige har fått i uppdrag att genomföra en översyn avseende 
den politiska organisationen. Vid dagens sammanträde redovisar Pierre Donatella och 
Sara Brorström en delrapport. Personliga intervjuer har genomförts med politiker och 
förvaltningschefer samt en enkätundersökning. En dokumentstudie pågår av 
kommunstyrelsens och kommunfullmäktiges protokoll. 
 
En slutrapport kommer att presenteras i december. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkännes. En slutrapport redovisas för kommunstyrelsen i december. 
_____ 
 
Kommunforskning Västsverige redovisade slutrapporten vid kommunstyrelsens 
sammanträde den 8 januari 2008. 
 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Informationen godkännes. 
 
Ärendet tas upp på kommunstyrelsen i februari. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Slutrapporten från Kommunforskning Västsverige angående den politiska organisationen 
överlämnas till kommunfullmäktige för vidare hantering i samtliga partigrupper. 
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KS § 22 DNR: 20044099 
 
Tjänstemannaorganisationen 
 
DNR:KU/2006.185 
 
Tjänstemannaorganisationen 
 

KS § 355 07-10-30 
Kommunchef Joakim Malmdal informerar att arbetet med tjänstemannaorganisationen 
pågår. Avstämning har skett utifrån enkätsvaren som har lämnats över till 
kommunledningsutskottet och förvaltningscheferna. Möte har  
genomförts med förvaltningscheferna och kommunledningsutskottet om 
organisationsöversynen. Vad behövs för kompetens som saknas idag? Vilka områden 
prioriteras idag?. Skapa verktyg för politiken angående resursfördelning. Besluten ska 
vara så tydliga så tjänstemännen kan återkoppla till politiken. Viktigt att skapa mätbara 
verksamhetsmål för att följa kommunallagen samt skapa effektiva 
uppföljningsinstrument. 
 
Återbesättning kommer att ske av två tjänster på ekonomi- och personalsidan. 
En tredje funktion behövs som håller ihop projekten och som har kunskap i att söka 
projekt. En kvalitetssäkring av projektredovisningarna.. Finansiering finns pengar avsatta 
för ekonomi och personal. Projektsammanhållaren finansieras av projektmedel.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefens rapport godkännes. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att rekrytera personal till ekonomi, personal och 
projektfunktionerna genom annonsering. 
 
Tjänstemannaorganisationen tas upp på nytt vid kommunstyrelsens extra sammanträde 
den 6 november. 
_____ 
 

KS § 383 07-11-06 
Kommunstyrelsens beslut 
  
Kommunchefen får i uppdrag att till nästkommande kommunstyrelsemöte ge förslag på 
tjänstebeskrivning som kan täcka handläggning av frågor kring lokal utveckling, 
inflyttarservice beredskapsverksamheten. Förslaget skall redovisas på kommunstyrelsen i 
december.  
_____ 
 
Kommunchefen redogjorde över hur arbetet fortskrider med översynen av 
tjänstemannaorganisationen. 
 

KS § 403 07-11-27 
Kommunstyrelsens beslut 
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Kommunchefen får i uppdrag att intensifiera arbetet med översyn av 
tjänstemannaorganisationen. Enligt tidplanen ska den nya organisationen sättas i  
 
drift i samband med återbesättning av personal- och ekonomifunktionen där rekrytering 
skall ske omgående. 
_____ 
 
Kommunchefen informerar om att han planerar att återinrätta en heltidstjänst som 
personaladministratör, eftersom behovet är mycket stort.  
 
Personal från skola, social och fritid har i en gemensam skrivelse till kommunstyrelsen 
framfört synpunkter på att personalbemanningen vid Tegelbruket ej räcker till. 
 
Det har under ett antal år lösts med hjälp av bl a projekt, tjänstledigheter som tillsatts 
med vikarier. 
 
Fr o m årsskiftet -07/-08 är dock situationen en annan, då bemannas Tegelbruket av 1,5 
tjänst ungdomskonsulent, fördelat på två personer. Öppethållandet vid Tegelbruket är 4 
kvällar/vecka, tisdag – fredag, samt en del helgarrangemang. Detta är en ohållbar lösning 
med den personalbemanning som nu råder då det vid varje tillfälle går åt minst 2 
personal. 
 
En lösning skulle vara en 50%-ig tjänst, kostnad 200.000 kronor/ år. 
 
Diskussioner har förts mellan verksamhetscheferna om att gemensamt inom skola, social 
och fritid kunna dela denna kostnad inom befintliga ramar, men kommit fram till att 
detta inte är möjligt. 
 
Återstår då två förslag, det ena att 200.000 kronor tillförs i 2008 års budget eller att 
Kulturcentrum ”Tegelbruket” halverar sitt öppethållande till två kvällar/vecka. 
 
Kommunstyrelsen diskuterar personalbehovet vid Tegelbruket. Mona Svensson föreslår 
att man efterhör om hjälp går att få genom föreningslivet.  
 

KS § 438 07-12-18 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar att finansiering av personalhandläggare, ansvarig 
personalfunktion samt ekonomifunktion skall ske inom befintlig budgetram. 
 
Kommunstyrelsen föreslår att personal från kultur och fritidsförvaltningen omfördelas 
för att täcka behovet av personal på Tegelbruket för bibehållet öppethållande. Dessutom 
föreslås en ökad samverkan med föreningslivet.  
_____ 
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KU § 9 08-01-16 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl informerar om att konsekvensbeskrivningar 
håller på att tas fram och att de ska presenteras för de fackliga organisationerna. Ett 
förhandlat förslag till ny organisation skall finnas klart till kommunstyrelsen den 12  
februari. Därefter skall eventuella förändringar av organisationen beslutas av 
kommunfullmäktige. 
 
Kritik riktas från ledamöter mot organisationsupplägget där två chefstjänster 
utannonseras för samma enhet. 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Rapporten godkännes. 
_____ 
 
Vid dagens sammanträde redovisar kommunchefen förslag till 
tjänstemannaorganisation. 
 
Förslaget bygger på en indelning av organisationen i  kommunledningsstab, 
strategisk stab,  en mjuk och en hård sektor. 
 
Kommunledningsstaben utgör en serviceorganisation till verksamheter, 
politiker och medborgare. 
 
Strategistaben ska arbeta med strategifrågor och utvecklingsfrågor. 
 
Den mjuka sektorn innehåller barn och utbildning, de sociala verksamheterna 
samt kultur, fritid och turism. Den hårda sektorn innefattar teknik, miljö, bygg 
och räddning. 
 
Översyn av delegationsordningen behöver göras i anslutning till införandet av 
ny tjänstemannaorganisationen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande vill vidareutveckla och skapa forum för 
dialogen mellan chefstjänstemän och den politiska ledningen.  
 
Förhandlingar har skett med de fackliga företrädarna.  Enligt 
förhandlingsprotokollet daterat 2008-02-05 redovisas följande yrkanden: 
 
Lärarförbundet yrkar att fortsatta förhandlingar rörande skolans förändrade 
organisation ska ske efter det att kommunfullmäktige antagit förslaget. 
 
SSR yrkar att en översyn om arbetssituationen vid IFO ska ske. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom kommunchefens förslag till 
tjänstemannaorganisation med följande tillägg: 
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Förslaget skall tydliggöras gällande tillskapande av en 
informations/kommunikationsansvarig som arbetar med extern information. 
 
Ett förtydligande görs angående vilken personal som skall finnas direkt under 
kommunchefen. 

 
Ägarfrågan kring kommunens samtliga fastigheter och lokaler definieras. 
 
Förslaget skall tydliggöras gällande utveckling, bemanning och finansiering av 
den strategiska staben. 
 
De två befintliga utskotten behålls inom mjuk sektor 
 
Organisationen prövas under två år och därefter sker en utvärdering. 
Förordnande av de nya tjänsterna sker på två år. 
 
Delegationsordningen ska anpassas till den nya organisationen. 
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Bildande av energibolag 
 

KS § 403  05-12-20 
  
Raymond Asp informerar om att tekniska utskottet vid sitt sammanträde 2005-12-19 
beslutat föreslå att upphandlingen delas upp i 3 delar samt att föreslå kommunstyrelsen 
att ett energibolag snarast bör bildas. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet remitteras till kommunledningsutskottet som undersöker möjligheten att bilda 
ett energibolag. 
_____ 
 

KU § 24  06-01-11 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Frågan om det ska bildas ett fjärrvärmebolag skickas på remiss till partigrupperna. Svar 
ska vara inkomna till kommunstyrelsens sammanträde den 31 januari 2006. 
_____ 
 

KS § 23  06-01-31 
  
Följande partigrupper har svarat på frågan att bilda ett energibolag och är positiva till 
detta: 

 
 1. Centerpartiet. 
 2. Kristdemokraterna. 
 3. Folkpartiet liberalerna. 
_____ 

 
KU § 96  06-03-08 

 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Kommunledningsutskottet är positiv till bildande av ett energibolag. 
 
Ärendet diskuteras vidare i partigrupperna och tas därefter upp på nytt till behandling i 
kommunledningsutskottet. 
 
Kontakten med Energikontor Sydost fortsätter.  
_____ 

  
 
KS § 151 06-04-25 

Kommunalrådet Ewa Engdahl meddelar att en del i Högsby kommuns strategi för att 
utveckla och öka den biobränslebaserade värmeförsörjningen inom Högsby kommun,  
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har diskussioner inletts för att utreda möjligheterna att etablera samägt energibolag. 
Förutom kommunen är andra energibolag samt delar av det lokala näringslivet möjliga 
samverkansparter.  

 
I syfte att skapa tid för en framåtriktad dialog och finna former för hur, och i vilka 
konstellationer, den biobränslebaserade värmeförsörjningen bäst skall utvecklas i 
Högsby, har kommunen för avsikt att förlänga innevarande avtal med EON i första hand 
1 år.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Rapporten godkännes. 
_____ 
 

KU § 142 06-05-02 
Avtalet med E.ON Försäljning Sverige AB är förlängt att gälla till och med 2007-05-31. 
Parterna är överens om att förutom priser som anges i huvudavtalets prisbilaga skall 
Högsby kommun erlägga en avgift om 10.000 kronor per månad under tiden som detta 
tillägg avser, 2006-06-01 –2007-05-31. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Godkänna upprättat förslag till förlängning av värmeavtal med EON 
2006-06-01 – 2007-05-31. 
______ 
 

 KS § 222 06-05-23 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunledningsutskottets förslag bifalles. 
_____ 
 

KS § 215 06-05-23 
 
Energihantering Högsby kommun 
 
Ewa Engdahl meddelar att som en del i Högsby kommuns strategi för att utveckla och 
öka den biobränslebaserade värmeförsörjningen inom Högsby kommun, har 
diskussioner inletts för att utreda möjligheterna att etablera energibolag.   
 
För att komma vidare i arbetet föreslås att en arbetsgrupp inrättas bestående av tre 
politiker, tekniska chefen och representant från Energikontor Sydost. 
 
Kommunstyrelsens beslut  
 
Kommunstyrelsen inrättar en arbetsgrupp bestående av tre politiker, tekniska chefen och 
en representant från Energikontor Sydost 
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Raymond Asp, Stefan Dunberg och Lars Axetun utses till ledamöter i arbetsgruppen.   
_____ 
 
Peter Siilak rapporterar om det pågående arbetet med energihanteringen. 
 
Ewa Engdahl betonar vikten av att snabbt komma till en konkret lösning av 
kommunens energihanteringen. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet behandlas på kommunstyrelsen i oktober. 
_____ 
 

KS § 372 06-10-24 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Energigruppen får i uppdrag att tillsammans med kommunledningen lämna 
förslag till lösning. Arbetet ska vara klart vid årsskiftet. 
_____ 
 
Utseende av arbetsgrupp för bildande av energibolag 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 

KU § 317 06-12-05 
Utskotten föreslår KS att ett Energibolag bildas i Högsby kommun. En 
arbetsgrupp på två politiker och en tjänsteman bildas för att förbereda 
Energibolagets organisation. 
___ 
 
Information lämnas av Peter Siilak och Ewa Engdahl. 
 

KS § 437 06-12-13 
 
Tillsätta en arbetsgrupp med två politiker och en tjänsteman för att ta fram 
underlag angående bildande av ett energibolag.  
 
Partierna nominerar kandidater till kommunstyrelsens sammanträde den 19 
december.  
 

 
KS § 8 07-01-08 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Till arbetsgrupp utses: 
 
Patrik Köhler 
Raymond Asp 
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Anders Svensson 
 
Till sammankallande utses Patrik Köhler. 
_____ 

 
Vid kommunledningsutskottets sammanträde 2007-08-15, § 212 redovisade Patrik 
Köhler arbetet i energigruppen. 
 
En översiktlig studie för införandet av fjärrvärme i Högsby tätort har genomförts. För 
att kunna gå vidare i utredningsarbetet med MKB-ansökan, , tomtfrågan, fastställande 
av taxor marknadsföring samt förfrågningsunderlag och vissa förtida investeringar 
erfordras ett beslut i kommunen enligt följande: 
 
1. Ett Energibolag bildas och detta skall initialt ägas till 100 % av Högsby kommun. 

Till energibolaget överförs snarast nuvarande fjärrvärmeverksamhet med 
försäljning, intäkter och kostnader. Till bolaget kan även andra energi och 
miljörelaterade verksamheter överföras. Ett startkapital tillförs bolaget. (Minimum 
100 000 kr.) 

 
2. Energibolagets styrelse skall bestå av 5 ledamöter varav tre politiska företrädare 

och två externa ledamöter. Styrelsen skall ha 3 ersättare varav två politiska 
företrädare och en extern ledamot.  

 
3. Energibolagets styrelse utses av Kommunfullmäktige.  

 
4. Energibolagets styrelse utser och anställer VD.  
 
5. Energibolaget får mandat att fortsätta och verka för införandet av fjärrvärme och 

upphandling av exempelvis värmekulvertar, undercentraler samt 
produktionsanläggning i Högsby kommun mot ett bindande beslut. 

 
6. Energibolaget får mandat att på Högsby kommuns uppdrag utföra övriga energi 

och miljörelaterade uppdrag. 
 
7. Energibolaget redovisar kostnader för investeringar till kommunstyrelsen. 
 
Till denna utredning för beslut bifogas: 
 
• Karta över stamkulvert 
• Principritning för det sammankopplade fjärrvärmenätet 
• Lay-out, möjlig panncentral 
• Tidplan 
• Budget för Etapp 1 
 
Kommunstyrelsen föreslog 2007-08-28, § 272 att ställa sig bakom energigruppens 
förslag. 
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Kommunfullmäktige beslutade 2007-09-20, § 165 att ärendet återremitteras till 
arbetsgruppen för bildande av energibolag för komplettering av handlingarna med 
bolagsordning, styrelse, revisorer och ägardirektiv. 
 

KU § 303 07-12-04 
Tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler (m) redovisar förslaget till ägardirektiv 
och bolagsordning. Vidare föreslår han att tekniska utskottets ledamöter väljs till 
interimsstyrelse med uppgift att arbeta vidare med bildandet av bolaget. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Bolagsordning och ägardirektiv för Högsby Energi AB godkännes. Tekniska utskottets 
ledamöter väljs till interimsstyrelse för tiden fram till extra bolagsstämma. 
 
Paragrafen är omedelbart justerad. 
_____ 
 

KS § 437 07-12-18 
Frågor ställdes angående storleken på aktiekapital och dess finansiering samt 
interimsstyrelsens uppgift. Då ansvarig tjänsteman ej fanns tillgänglig yrkades på 
återremiss. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet återremitteras till kommunledningsutskottet. 
-____ 
 

KU § 26 08-01-16 
Christer Langner och Claes Nilsson, Energikontor Sydost, redogör för de förberedande 
studier för fjärrvärmehantering i Högsby tätort som gjorts under 2006 och 2007. 
Dessutom redovisas jämförelser med andra energibolag.  
Därefter redovisas förslag till stadgar samt ärendegång för bildande av energibolag. 
Christer Langner menar att satsningen ligger helt i linje med policyn ”Möjligheternas 
kommun”. 
 
Claes Nilsson redovisar kartmaterial samt förslag till placering av värmeverk och 
Christer Langner rapporterar att tekniska kontoret har genomfört en inventering av 
presumtiva kunder längs ledningsnätet. 
 
En utbyggnad av fjärrvärme i Högsby tätort kan ske i flera steg. Bedömningen är att 
redan det första steget som enbart gäller fastigheter som i nuläget är anslutna till 
kommunala värmeverk beräknas ge positivt resultat inledningsvis. 
 
Ewa Engdahl ställer frågan huruvida det är möjligt att producera elenergi i planerad 
anläggning. Claes Nilsson anser att anläggningen är för liten för att detta skall bli 
lönsamt. 
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Det påtalas att det är viktigt att redan från början dimensionera rörledningarna för 
framtida behov. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
1. Ett energibolag bildas, Högsby Energi AB, HEAB. 
 
2. Förslag till bolagsordning och ägardirektiv godkännes med ändring av att 

mandatperioden ska vara 1 år. 
 
3. Under en period från extra bolagsstämma till ordinarie årsstämma utses en styrelse 

bestående av tekniska utskottets ledamöter Raymond Asp (s), Patrik Köhler(m) och 
Kerstin Karlström(c) samt som externa ledamöter Claes Nilsson och Christer 
Langner.  

 
4. Till revisorer utses kommunens revisorer Elisabeth Hultqvist(s), Mats Persson(s), 

Eva Kennedy(s), Tore Carlsson(c) och Lars-Erik Lindén(m). 
  
5. Till ombud vid extra bolagsstämma utses kommunstyrelsens ordförande Ewa 

Engdahl (c). Till ombudets ersättare utses kommunstyrelsens vice ordförande 
Andreas Furuskog (s). 

 
Kommunchef Joakim Malmdal får i uppdrag att redovisa finansiering av aktiekapitalet 
till kommunstyrelsens februarisammanträde. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
1. Ett energibolag bildas, Högsby Energi AB, HEAB. 
 
2. Förslag till bolagsordning och ägardirektiv godkännes med ändring av att 

mandatperioden ska vara 1 år. 
 
3. - Till energibolaget överföres snarast nuvarande fjärrvärmeverksamhet med     

försäljning, intäkter och kostnader. Till bolaget kan även andra energi och 
miljörelaterade verksamheter överföras.  
- Överföring av tillgångar kan ske genom köp, aktieägartillskott eller på annat sätt, 
vilket skall beslutas av fullmäktige efter särskild utredning av kommunstyrelsen 

      - Ett aktiekapital om 100 tkr tillförsäkras bolaget.  
      - Finansiering sker via rörelsekapitalet.  
 

Kommunens valberedning lämnar förslag till ledamöter och ersättare i styrelsen, 
revisorer och ombud till extra bolagsstämman. 
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Utseende av styrelseledamot i Gunilla Welanders stiftelse (fond) 

SU § 3 08-01-14 
Gunilla Welanders stiftelse har som syfte att utdela bidrag till handikappade, framförallt 
CP-skadade, till rekreation, rekreationsresor, utflykter, förströelse. Sökande skall vara 
bosatt i Högsby kommun. Årligen skall så stor del av avkastningen utdelas att 
skattefrihet erhålles för stiftelsen. 
Styrelsen skall bestå av tre ledamöter varav en vald av Högsby kommuns socialnämnd 
(numera kommunstyrelse). 
 
Socialutskottets förslag 
 
Kommunstyrelsen föreslås besluta att utse ordföranden i socialutskottet till 
styrelseledamot i Gunilla Welanders stiftelse. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar att utse ordföranden i socialutskottet Ingemar Svanström till 
styrelseledamot i Gunilla Welanders stiftelse. 
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KU § 15 08-01-16 
Utseende av ledamot i Smålandsgruppen 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
En ledamot utses vid kommunstyrelsens sammanträde den 12 februari. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Birger Svanström utses till ledamot i Smålandsgruppen. 
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SU § 1 08-01-14 
FoU-verksamheten inom området individ- och familjeomsorg vid Fokus Kalmar 
län 
 
Regionförbundet har översänt förslag på treårigt avtal om fortsatt gemensam 
finansiering av Kalmar läns enhet för forskning och kunskapsutveckling i socialtjänstens 
individ- och familjeomsorg (Fokus). Avtalet omfattar tiden 080101 – 101231 och 
kostnaden för kommunen ligger inom ramen för tidigare angivna ramar. 
 
Individ- och familjeomsorgen är positiv till att det blir en fortsättning på FoU-
verksamheten och anser att kostnaden för Högsby kommun är liten i förhållande till den 
nytta man har av verksamheten. 
 
Socialutskottets förslag 
 
Kommunstyrelsen föreslås besluta att teckna avtal med Regionförbundet i Kalmar län 
om finansiering av fortsatt FoU-verksamhet inom området individ- och familjeomsorg i 
enlighet med avtalsförslaget. Finansiering 2008 på 55680 kr sker inom individ och -
familjeomsorgens ram. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar att teckna avtal med Regionförbundet i Kalmar län om 
finansiering av fortsatt FoU-verksamhet inom området individ- och familjeomsorg i 
enlighet med avtalsförslaget. Finansiering 2008 på 55680 kr sker inom individ och -
familjeomsorgens ram. 
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Redovisning av delegationsbeslut 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunledningsutskottets beslut från sammanträde 2008-01-16, §§ 2-3, 5-11, 
13-14, 16-18, 20-21 läggs till handlingarna. 
 
Utbildningsutskottets beslut från sammanträde 2007-12-05, §§ 61,-62, 66-69 
läggs till handlingarna. 
 
Tekniska utskottets beslut från sammanträden 2007-10-24 och 2007-12-12, §§ 
50-51 och 58 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl 
enligt förteckningar daterade 2008-02-05 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunchef Joakim Malmdal enligt förteckning 
daterad 2008-02-05 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunchef/ekonomichef Joakim Malmdal 
enligt förteckning daterad 2007-12-18 läggs till handlingarna. 
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KS § 28 DNR: KU/2008-51 
 
Samverkansövning Krisberedskap  
 
En samverkansövning i krisberedskap kommer att genomföras den 9 april med 
länets kommuner. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att undersöka vad övningen innebär och kalla in 
de personer som ska delta. 
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KS § 29 DNR: KU/2008.7 
 
Näringslivsfrågor 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar Nyhetsbrev från Regionförbundet 
angående in- och utpendling samt skrivelse till Svenska Statoil AB med anledning av att 
företaget har för avsikt att förändra sin station i Högsby från bemanning till en 
automatstation.  
 
Kommunchefen informerar om att kommunen och det kommunala bolaget HIAB har 
fordringar på företaget Unicafé. 
 
Kommunchefen informerar om att förslag till arrendeavtal har lämnats till intressent som 
vill arrendera mark vid Hanåsa och som ämnar starta en utbildning. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Rapporterna godkännes. 
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KS § 30 DNR: KU/2007.227 
 
Medfinansiering av Mittpunkts verksamhet 
 
Kommunchef Joakim Malmdal redovisar en konsekvensanalys avseende 
medfinansiering av Mittpunkts verksamhet. Mittpunkt har skickat in en ansökan till 
Högsby kommun avseende ekonomiskt stöd fr.o.m. 2008 på totalt 125 tkr/år.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom kommunchefens konsekvensanalys enligt följande: 
 
Högsby kommun medfinansierar Mittpunkts LUC-verksamhet under 2008 med ett 
belopp motsvarande föreningens intäkt för medlemsavgifter under 2007 dock högst 
50 000 kr. 
 
Stöd lämnas under förutsättning  
 
att föreningen Mittpunkt regelbundet arrangerar frukostmöten hos kommunens företag 
 
att föreningen Mittpunkt bidrar till tidningen ”Innehålls” innehåll och utveckling 
 
att föreningen Mittpunkt inventerar, fotograferar och beskriver lediga butiks och 
industrilokaler samt presenterar dessa på kommunens hemsida 
 
att föreningen Mittpunkts kontor inhyres i kommunens fastighet på Storgatan 17 
 
Finansiering sker ur Kommunstyrelsens konto för näringslivsutveckling. 
 
Kommunstyrelsen ställer sig positiv till utveckling av det träprojekt som Mittpunkt 
planerar tillsammans med Nässjö Träcentrum och ett antal samarbetskommuner. 
Kommunen tar ställning till medfinansiering av träprojektet när en tydlig och konkret 
projektbeskrivning inklusive budget med finansieringskalkyl finns att tillgå.  
 



HÖGSBY KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 33(42) 
Kommunstyrelsen  
 2008-02-12 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 31 DNR: KF/2005.162 
 

KU §297 07-11-15 
Namnförslag på nya biblioteket/turistbyrån 
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
För att hitta ett passande namn på de nya lokalerna för biblioteket/turistbyrån ges 
allmänheten möjlighet att lämna namnförslag. Annons införs i lokalpressen och på 
hemsidan. 
 
Ärendet tas sedan upp för behandling i kommunledningsutskottet den 6 november och på 
kommunstyrelsen den 27 november.  
_____ 
 

KU § 24 08-01-16 
Vid dagens sammanträde går kommunledningsutskottet igenom de namnförslag som har 
kommit in. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunledningsutskottets förslag redovisas på kommunstyrelsens 
februarisammanträde. 
_____ 
 
Vid dagens sammanträde redovisar kommunstyrelsens ordförande att 
kommunledningsutskottets förslag är att de nya lokalerna för bibliotek/turistbyrå får 
namnet Misteln. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
De nya lokalerna för bibliotek/turistbyrå får namnet Misteln. 
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KS § 32 DNR: KU/2008.14 
 
Byggnationer i kommunal regi 
 
Tekniska chefen Peter Siilak redovisar att i i avtalet med vägverket gällande Kungsvägen 
i Högsby ingick upprustning av Storgatan och till viss del Kyrkogatan. I och med detta 
har man satt upp väghinder på Kyrkogatan för att sänka hastigheten. 
 
Kommunstyrelsens ordförande informerar om att konstgräsplanen kommer att vara klar 
under sommaren 2008.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Rapporterna godkännes. 
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KS § 33 DNR: KU/2008.15 
 
Redovisning av politiska uppdrag 
 
Brigitte Kühne  redovisar från möte om Kulturhuvudstad 2014. Hon är utsedd till 
kommunens kontaktperson i arbetsgruppen men önskar bli entledigad på grund av 
tidsbrist. 
 
En kulturstrategi har påbörjats för hela Kalmar län där samtliga kommuner bland annat 
ska ta fram sin starka profil.  
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar från sammanträde med HUL. En 
extern konsult har tagits in av Uppvidinge kommun för fortsatt utveckling av systemet. 
Bokslutet för HUL är klart. 
 
Folke Karlsson meddelar att Emåförbundet vill komma hit och redovisa sin verksamhet.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Brigitte Kühne entledigas från sitt uppdrag i arbetsgruppen för Kulturhuvustad 2014. 
Christina Dahlén utses till ny kontaktperson. 
 
Folke Karlsson får i uppdrag att efterhöra med kommunfullmäktiges ordförande Rolf 
Bengtsson om Emåförbundet kan bjudas in till kommande kommunfullmäktigemöte och 
redovisa sin verksamhet. 
 
Rapporten från HUL godkännes. 
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KS § 34 DNR: KU/2008.16 
 
Företagsbesök 
 
En blankett har tagits fram som kommunstyrelsens ledamöter kan använda vid de 
planerade företagsbesöken. Ledamöterna själva tar kontakt med företagen. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar att hon har besökt Stormhatten, 
Högsby Järn, Stigs Gräv och Trippens Bilservice samt deltagit i LRF:s årsmöte. Hon 
påminner även om Ung Företagsamhets länsmässa som arrangeras i Högsby den 19 mars 
och uppmanar kommunstyrelsens ledamöter att delta. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ledamöterna själva tar kontakt med företagen innan sina besök. Ingen ersättning utgår 
till ledamöterna.. Företagsbesöken redovisas för kommunstyrelsen. 
 
Övriga rapporter godkännes. 
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KS § 35 KU/2008.25 
 
Redovisning av kommunala projekt 
 

KU § 23 08-01-16 
En ansökan om medel skall lämnas in rörande projektet ”Integration i Högsby II”. Syftet 
är att öka andelen personer med egen försörjning i Högsby kommun och öka 
integrationen i arbetslivet för såväl utrikes födda som långtidsarbetslösa. Integration i 
Högsby II omfattar 60 deltagare under två år.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Ansökan ”Integration i Högsby II” godkännes och lämnas till Socialfonden 
programområde 2. 
_____ 
 
Migrationsverket har meddelat sitt intresse att samverka i arbetet med integrationen. 
 
Kommunen har beviljats 60 tkr från Sparbanksstiftelsen för att finansiera E-
learningprojektet samt medverkan på emigrantmässan i Utrecht. 
 
En slutrapport har lämnats för projektet Gränslös affärsutveckling. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ansökan ”Integration i Högsby II” godkännes och lämnas till Socialfonden 
programområde 2. Samverkan sker med Migrationsverket i arbetet. 
 
Övriga rapporter läggs till handlingarna. 
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KS § 36 DNR:KU/2008.60 
 
EU-frågor 
 
Samverkan med Banverket ska ske kring järnvägsfrågorna inom BalticTangent.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunledningen får i uppdrag att fortsätta arbetet med Baltic Tangent. 
 
Rapporten godkännes. 
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KS § 37 DNR: KF/2007.344 
 
Sammanträdesplan 2008 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Sammanträdesplanen för 2008 läggs till handlingarna. 
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KS § 38 DNR: KU/2008.18 
 
Delgivningar 
 
1 Yttrande till Länsrätten i Kalmar angående överklagande av upphandling gällande 

skadedjursförsäkringen. 
2. SmåKoms nyhetsbrev januari 2008. 
3. Protokoll från Högsby Bostads AB:s extra bolagsstämma. 
4. Protokoll från Regionförbundet 2007-11-13,  2007-11-29 och 2008-01-09. 
5. Klimat- och sårbarhetsutredning. 
6. Bokslut från Lönesamverkan HUL. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Delgivningarna läggs till handlingarna. 
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KS § 39 DNR: KU/2008.31 
 
Kursinbjudningar 
 
1 Rikskonferens SmåKom 23-25 april 2008 på Öland. 
2. Internkontroll 7 april 2008 Kalmar. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen läggs till handlingarna. 
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KS § 40 DNR: KNSLI 20024084 
 
Invigning av Storgatan på Högsbydagen 
 
Ledamoten Diana Bergeskans föreslår att invigningen av Storgatan sker på 
Högsbydagen. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet överlämnas till kommunledningsutskottet och tekniska utskottet för förslag till 
beslut. 
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